

## YJ -9702 雙工位感應式自動拔楦機

### DOUBLE STATION INDUCTION TYPE AUTOMATIC LAST CLIPPING MACHINE



#### 優點特性 Advantages and features :

1. 本機全部採用進口電器原件，本機開發針對運動鞋自動化，速度快，操作簡單，節省人力，產量高，不需要專業人員操作，男女工作人員都可。  
This machine all uses the original imported parts of electrical appliances, the machine development for sneakers automation, fast, simple operation, saving manpower, high output, it doesn't need professional operation, both male and female staff can.
2. 本機為 PLC 自動控制，操作簡易化，只需放鞋及拿鞋動作即可自動感應做動作，無需按開關或踩腳踏板啟動機器，且自動感應動作可按工作人員放鞋的速度，調整感應時間快慢，人性化設計。  
This machine is automatically controlled by PLC, easy to operate, just needing to put shoes and the action of taking shoes that will automatically sense to do the action., do not need to press the switch or step on the pedal to start the machine, and automatic induction action can be based on the speed of the staff shoes, adjust the sensing time, humanization design.
3. 採用氣動動力操作，比較舊式的油壓式動力操作，無需馬達，省電，且無需添加液壓油，節省費用。  
Using pneumatic operation, compared with the old hydraulic power operation, no motor, power saving, and no need to add hydraulic oil, saving costs.
4. 操作速度：本機為雙工位拔楦操作，較傳統油壓一工位，產能可以提高 3 倍，且可以節省一位人工。  
Operation speed : This machine is a double-station last pull-out operation, it has one more station compared with the traditional oil pressure, the production capacity can be enhanced by three-fold, and can save a laborer.

#### 規格 Specification :

電壓 Voltage : 220V

機器淨重 Net weight : 200KG

動力氣源 Power gas source : 4-6KG

機器尺寸 Machine size : L66 xW85x H132CM